

# CULTURE CLASSES RULES

## 文化課報名注意事項

- ◆ 文化輔修課程至少需要 7 人才開班，不到開班人數將全額退費。

**A minimum of 7 students is required to offer a culture class.** If fewer than 7 students sign up for class, the class will be cancelled and tuition will be refunded in full.

- ◆ 請考慮你的中文程度是否合適參加課程，一旦你參加後，除了開班人數不足或是上課時間與語言課衝突才可退費外，一律不可退費或換課。

Please take your Chinese proficiency level into consideration before registering for a culture class. **Once the culture class you have signed up for is offered, the tuition is non-refundable.** Refunds are only available in case there are not enough students signing up for class or there is a scheduling conflict of culture class and daily language class.

- ◆ **學季班**：文化課學費一門 5,000 元，一共十堂，每週一次，每次兩個小時，並於換課結束後開始上課，如遇國定假日則順延。
- ◆ **暑期班**：文化課學費一門 3,500 元，一共七堂，每週一次，每次兩個小時，並於換課結束後開始上課，如遇國定假日則順延。

### **Spring/Summer/Fall/Winter Term (three months):**

The tuition fee for the culture class is NT\$5,000. Culture classes run for a total of ten (10) weeks. Each weekly class is two-hour-long and the course will start right after the Class Change Period. Adjustments will be made for classes falling on holidays.

### **Summer Session (July - August; two months):**

The tuition fee for the culture class is NT\$3,500. Culture classes run for a total of seven (7) weeks. Each weekly class is two-hour-long and the course will start right after the Class Change Period. Adjustments will be made for classes falling on holidays.

- ◆ **文化課時數可列入每週多元語文訓練課程時數**，學生務必於下課後，至 7 樓佈告欄掃 QR code
- ◆ 登錄時數。

**Culture classes counts as Multi-task language training courses hours**, please scan QR code on the 7<sup>th</sup> floor bulletin board.

- ◆ 部分文化課程除學費外，若需額外工具材料，需另外繳交材料費，價錢依課程而異，請同學注意。

Some culture classes require **additional fees for materials or ingredients to be used in class.** Fees will depend on class type and materials.

## 書法 (Chinese Calligraphy)

授課教師：張宏樣	Teacher: Chang, Hong-Cong	指導教師：張宏樣	Thu./ 12:20-14:10
學生程度：略懂中文	Proficiency Level: Basic Chinese Level	適性レベル：少々	
材料費用：500 元	Additional Fee: NTD 500	指導教師：張宏樣	
週別 Week	課程大綱	Class Schedule	授業内容
1	文房四寶的介紹與欣賞	Introduction to Scholar's Four Jewels	文房四宝の紹介
2	甲骨文的簡介與書寫	Introduction and Practice of Oracle Bone Script	甲骨文字の紹介と書き方
3	篆書的簡介與書寫	Introduction and Practice of Seal Characters	篆書体の紹介と書き方
4	隸書的簡介與書寫	Introduction and Practice of Official Script	隸書体の紹介と書き方
5	楷書簡介與基本筆法的書寫	Introduction and Practice of Regular Script	楷書体の紹介と基本筆法と書き方
6	行書的簡介與書寫	Introduction and Practice of Running Script	行書体の紹介と書き方
7	草書的簡介與書寫	Introduction and Practice of Cursive Script	草書体の紹介と書き方

## 初級國畫(Chinese Painting)

授課教師：張宏樣	Teacher: Chang, Hong-Cong	指導教師：張宏樣	三/Wed. 12:20-14:10
學生程度：略懂中文	Proficiency Level: Basic Chinese Level	適性レベル：少々	
材料費用：500 元	Additional Fee: NTD 500	指導教師：張宏樣	

週別 Week	課程大綱	Class Schedule	授業内容
1	文房用品簡介	Introduction to Scholar's Four Jewels	文房四宝の紹介
2	墨色的運用	The use of ink color	インクの使用
3	樹枝的畫法	Drawing Bamboo Culms and Branches	竹を描く練習
4	樹葉的畫法	Drawing Bamboo Nodes and Leaves	竹の葉っぱを描く
5	各式皴法的畫法	Various methods of drawing	様々皴法画法
6	石頭的畫法	Drawing Stone	石っぱを描く
7	山的畫法	Drawing Mountain	山っぱを描く